
 
 
Referat af bestyrelsesmøde den 5. august 2020 
 
Tilstedeværende: Rikke, Sofie, Jan, Mette (som observatør) og Johan 
 

1. Introduktion til bestyrelsesarbejdet i anledning af Mettes interesse 
for samme. Mette er flyttet ind i ejendommen sidste år, er 
misbrugsbehandler, har tre børn og mand.  

2. Dato for det ekstraordinære medlemsmøde den 19. oktober 2020 
passer ikke og vi foreslår den 28. oktober. Der skal tages Covid19-
forholdsregler.  

3. Hunde i gården. Sofie har skrevet til Gårdlauget, som vil sætte 
reglementet, der siger at det ikke er tilladt at tage sin hund med i 
gården.   

4. Farver i opgangen. Grågrønne farver er besluttet (indtil videre). Jan 
laver farveprøver.  

5. Gårdlauget orienterer om gårdmand, Johnny er desværre blevet 

syg. De er i gang med at finde en erstatning (Sofie poster).  

6. Sofie skriver til Gårdlauget om de skal melde til at kommunen, at 
der er set rotter i gården.  

7. Bestyrelsen har taget spørgsmålet om at sætte ikke-ryger-symboler 
op i opgangene. 

8. Der er stilstand på de større renoveringsprojekter fra DV-planen. Vi 
har intet hørt fra Christian, Jan O. med flere.  


